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مشکلات معیشتی 

استیضاح می کنیم

خرید چند تکه لباس 

غیرقابل دفاع 

دو قلم سیسمونی 

پول های مسدود شده  

غیر منطقی است

همه مقصریم

قضیه قالیباف 

خشونت علیه والدین 

علــی حدادی در انتقاد از افزایــش قیمت اینترنت و کاهش کیفیت آن، 
بیان کرد: آنچه که امروز حائز اهمیت اســت دسترسی به اینترنت برای عموم 
مردم به ویژه برای دانشجویان و پژوهشگران است. توسعه و گسترش پهنای 
اینترنت و ارتقای کیفیت آن یک ضرورت اجتناب ناپذیر اســت. اما افزایش 
قیمت اینترنت با وجود مشــکلات معیشتی که مردم با آن مواجه هستند، کار 
درستی نیست. باید نگاه ما در این حوزه جامع بوده و اقشار مختلف جامعه به 
ویژه دانشجویان، پژوهشگران، فرهیختگان و سایر قشرها را در نظر بگیریم.

جلال رشــیدی کوچی عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شوراهای 
مجلس شورای اسلامی در پاسخ به این پرسش که نمایندگان مجلس چه زمانی 
به افزایش سرســام آور قیمت خودروهــا ورود خواهند کرد؟ گفت: افزایش 
قیمت خودروها دهن کجی خودروسازان به نظام است؛ در حال حاضر بحث 
از موافق و مخالف گذشــته اســت. مجلس، دولت، مردم و حتی مقام معظم 
رهبری تأکید می کنند که وضعیت خودروسازی نابه سامان و نارضایتی ایجاد 
کرده است، در چنین شرایطی افزایش قیمت ها نوعی دهن کجی و گستاخی به 
شمار می رود. وی تصریح کرد: منتظریم ببینیم وزیر صمت، پایان اردیبهشت و 
پس از پایان زمان مصوبه قبلی سران قوا چه خواهد کرد. بنده به وزیر صمت 
اعلام کرده ام که اگر پایان اردیبهشــت، واردات انجام نشــود، به طور قطع به 

صورت جدی روی استیضاح او کار خواهم کرد .

ابوالقاســم دولابی، عضو مجلس خبرگان در واکنش به ماجرای ســفر 
خانواده قالیباف به ترکیه در ویژه برنامه صداوسیما گفت: برای چند تکه لباس 

جنجال به پا کرده اند.

محمدباقر قالیباف با تأکید بر اینکه مردم در شرایط سختی به سر می برند 
و اکثــر آنها کاری به مجلس و یا دولت به تنهایی ندارند، گفت: در شــرایط 
فعلی در صورت هر موفقیتی، آن را به پای مجلس و دولت می نویســند و در 
صورت شکست نیز باز این گونه خواهد بود. به تمام معنا به جهت کارکردی، 
رویکردی و باورها در یک قایق نشسته ایم و باید همه به یک سمت پارو بزنیم 
و صورت هدف گذاری درست، انرژی به بیراهه نخواهد رفت. وی ادامه داد: 
وضع گرانی ها در کشور غیرقابل دفاع شده است. آیا می توانیم به مردم بگویم 

که این موضوع مربوط به دولت بوده و به مجلس ربط ندارد. 

حجت الاســلام سید محمد آقامیری در جلســه شورای شهر تهران در 
تذکری به حواشــی ایجاد شــده برای خانواده رییس مجلس به ترکیه گفت: 
مسأله وارد کردن چند قلم کالای خارجی به نام سیسمونی کودک که توسط 
دختر و داماد رئیس مجلس اتفاق افتاده است. این خانواده با چهار ساک رفتند 
و با پنج ســاک برگشتند و دو قلم جنس هم همراه خود آوردند که مشخص 
اســت، دو جوانی که اول ازدواجشــان است و می خواهند صاحب فرزندی 
شوند، ذوق دارند و به یک سفر خارجی رفتند و در یک حراجی سیسمونی 
دیدند و دو قلم جنس هم خریدند. حالا باید از این دو قلم جنس فیلم بگیرند 
و عکسبرداری کنند و آن را رسانه ای کنند و به اقتصاد مقاومتی ربط دهند!؟ 

محمود عباس زاده در خصوص پرداخت بدهی انگلیس به ایران از طریق 
عمان، اظهار داشــت: »ما با کشورهای منطقه به نوعی کار می کنیم و در زمینه 
گرفتن مطالبات مان برخی از کشورهای همسایه رایزنی و وساطت می کنند. 
مهم این بود که پول های مســدود شــده از کشور مبدا آزاد شود. بعید می دانم 
در مراحل بعدی، به ویژه با همســایه ها با مشکلی مواجه شویم.« این نماینده 
مجلس در پاسخ به این پرسش که چگونه قرار است این پول ها از عمان وارد 
کشور شود، عنوان کرد: »بالاخره مذاکراتی شده است. ما یک سری کارهایی 
برای آزاد کردن اموال مان، به ویژه در مورد پول های بلوکه شده آغاز کرده ایم.« 
عباس زاده ادامه داد: »مذاکرات و رایزنی های مســتمری را شروع و بر اساس 
قواعد حقوق بین المللی هم اقدام کرده ایم. طبق گفت و گو های وین هم یکی 
از موضوعاتی که به صورت جدی توســط دیپلمات های ما پیگیری می شد، 

بحث آزاد کردن پول های ما بود. 

مصطفی آقامیرســلیم نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی با 
تاکید بر اینکه افزایش قیمت اینترنت واقعاً غیر منطقی است، گفت: با توجه به 
اینکه گستره فعالیت فعالان حوزه فضای مجازی و همچنین کسب و کارهای 
اینترنتی بسیار وسیع است، چنانچه قرار است افزایش قیمتی در بهای اینتنرنت 
اعمال شود، این افزایش باید کنترلی باشد. وی خاطر نشان کرد: با توجه به غیر 
منطقــی بودن افزایش قیمت اینترنت، در مجلس موضوع را پیگیری خواهیم 

کرد چراکه با این افزایش قیمت، مردم متحمل فشار می شوند.

پیمان جبلی رئیس صداوســیما در ضیافت افطار با جمعی از هنرمندان 
تاکیــد کرد: همه باید خود را در برابر کاهش علاقه مخاطبان به صداوســیما 
مســئول بدانیم. او در دیدار با جمعی از هنرمندان گفت: همه ما، چه شــما به 
عنوان هنرمند، چه ما به عنوان مسئولین صدا و سیما، باید از خودمان بپرسیم 
چرا احســاس علاقه ای که مخاطب به هنرمندان و آثارشــان داشت، کاهش 
یافته است؟ چرا بعضی آثاری که در گذشته با هزینه های کمتر ساخته می شد، 

ماندگارترند؟ همه مان مقصریم و نمی توانیم خودمان را تبرئه کنیم.

کیهان در بخشــی از یک مقاله به دفاع از محمدباقر قالیباف پرداخت و 
نوشت: کارغلط، غلط است و قابل دفاع نیست ولی چگونه است که غلط یک 
آقازاده چهل کلاغ است و آقازاده ای دیگر می تواند در عمرش هرغلطی بگوید 
و بکند؟ یکی قتل می کند و مقتول را توبیخ می کنند و یکی دیگر، باید به خاطر 
غلط بســتگانش اســتعفا کند؟ ترفند »حواس پرت کردن« را هم از شیاطین 
آموخته اند. می خواهند مردم متوجه امور مهم تر نشــوند و خدمات دولتی که 
وارث نابسامانی آنهاست را ندانند. نباید مردم بدانند که هشت ماه دولت فعلی 
به اندازه هشت سال قبلش کار شده است. عمده قرض دولت اعتدالی تسویه 
شــده و تورم پایین آمده و تولید قدرت و ثروت شــده و تلفات کرونا از ٧٠٠ 
نفر به ٢٠ نفر رسیده و... و مردم از تنبلی و متلک بی عرضه ها نجات یافته اند.

تقی آزاد ارمکی، جامعه شــناس گفت :مشــکلات درون خانواده بسیار 
بیشتر از دیروز شده است و آن قدر زنان را عاصی کرده که اقدام به کتک زدن 
همسران خود می کنند؛ امروز خشونت علیه والدین در خانواده ها بسیار زیاد 
شده است.در تاریخ ایران به ندرت وجود داشته است که فرزندی والدین خود 
را بزند، در داســتان رستم و سهراب این رستم است که سهراب را می کشند، 
تا این که سهراب رستم را بکشد. رسانه ها به این مسئله ها نمی پردازند، امروز 
پدربزرگ ومادربزرگ ها را از خانه بیرون می کنند، در جامعه ما نسل اولی های 

تنها و بلاتکلیف زیادی وجود دارند.

اخبار ویژه ... گرامی مقدم قائم مقام دبیرکل حزب اعتماد ملی:

اصلاح طلبان باید فکری به حال حضور 
نمایندگان خود در انتخابات داشته باشند

سرویس سیاسی- اسماعیل گرامی مقــدم قائم 
مقام دبیرکل حزب اعتماد ملی در پاسخ به این سوال 
کــه با توجه به زمان باقــی مانده تا انتخابات مجلس 
آیا احزاب اصلاح طلب نباید از امروز برنامه ای برای 
انتخاب کاندیدای خود داشته باشند تا به لیست جامع 
رسیده و در عین حال با نهادهای بالادستی مذاکراتی 
درباره رد صلاحیت ها داشته باشند، گفت:  هر جریان 
سیاسی باید در صحنه حضور داشته باشد. حضور در 
صحنه هم مستلزم این است که به صورت فعال موانع 
پیــش روی خود برای رســیدن به قدرت را برطرف 
کند. یکی از مهم ترین عوامل کنار گذاشــته شــدن 
اصلاح طلبان، رد صلاحیت های گســترده ای بود که 
شــکل گرفت و این علت باعث شد تا اصلاح طلبان 
نتواننــد در قدرت حضور پیدا کننــد. در عین حال 
متاســفانه با یکدست شدن قدرت، عارضه ای بزرگ 
به نظام تحمیل شده که یکی از آن ها کاهش مشارکت 

بود.
وی افزود:  به همین جهــت، در مدت زمان دو 
ســال مانده تا انتخابات مجلــس، اصلاح طلبان باید 
دو کار عمــده انجام دهنــد. اول آنکه نیروهایی که 

صلاحیــت نامزدی در انتخابــات دارند را در مناطق 
و حوزه های مختلف شناســایی کنند. دوم آنکه برای 
گفت وگو با حاکمیت، با حفظ مواضع اصلاح طلبانه 
و چارچوب های ساختاری نظام، راهکارهای مناسبی 

پیشنهاد دهند تا موانع اصلی برطرف شود.
گرامی مقــدم تصریح کرد:  اگــر موانع اصلی 
برطرف نشود، اصلاح طلبان با مشکلات پیچیده مانند 
دوره های قبل مواجه خواهند شد که جمهوریت نظام 

هم آسیب می بیند.
قائم مقام دبیرکل حزب اعتماد ملی اضافه کرد:  در 
مسئله جمهوریت نظام، انقلاب کردیم تا آزادی داشته 
باشیم تا در کنار آن، عقاید و دیدگاه های مختلف فکری 
در درون نظــام با هم رقابت کننــد. اگر این موضوع 
به حداقل برســد، فلســفه انقلاب و جمهوریت را 
خدشــه دار می کند. از نظر اسلامیت هم معتقدیم که 

اصل دین بر اساس آزادی و عدالت بنا شده است.
وی در ادامــه گفت: در هیچ جای دســتورات 
اســلامی، پایمال کردن حق الناس وجود ندارد. اما در 
انتخابات ها می بینیم، یک جریان سیاســی بدون ارائه 
دلایل منطقی رد صلاحیت می شود و جریان سیاسی 

دیگری به آســانی تایید می شــود. امیدواریم جبهه 
اصلاحات، در اندیشه برطرف کردن این مانع بزرگ 
باشد، مسئولان هم برای حفظ و تقویت جمهوریت 
نظام از روش های گذشته دوری کرده و برخی نگران 
این نباشند که جریان دیگری قدرت را در دست بگیرد. 
باید بیشــتر نگران کسانی که در قدرت هستند باشیم 
و کار نظــارت را با دقت انجام دهیــم تا روز به روز 

ریزش ها بیشتر نشود.
وی تاکید کرد: اگر در انتخابات دو سال آینده با 
کاهش مشــارکت مواجه شویم، میزانی مشارکتی که 
در دو انتخابات گذشــته اتفاق افتاد را شاهد نخواهیم 
بود. اگر در انتخابات بعدی روش های موجود اصلاح 
نشــود، ممکن است تبعات عدم مشارکت در کشور 
بیشتر شــود. به همین منظور، امیدواریم، دلسوزانی 
که در نظام و کشــور وجود دارند، برای این چالش، 
فکری کرده تا عدالت در انتخابات باعث رجوع مردم 

به مشارکت برای تعیین سرنوشت خودشان باشد.
گرامی مقدم در پاسخ به این سوال که اصلاح طلبان 
باید در دادن برنامه های خود چه مســیری را در پیش 
بگیرنــد؟ گفت:  فکر می کنم، ضمن آنکه کمیته های 
سیاســی جبهه اصلاحات و احزاب اوضاع و احوال 
کشــور،  برنامه های اجرایی این دولت و قوانینی که 
مجلس وضع کرده را رصد می کنند، قاعدتا این آمادگی 
را پیدا می کنند تا در نزدیکی انتخابات برنامه های خود 
برای اصلاح وضعیت فعلی، ارائه کنند. به نظر تا مرداد 
امســال که یک سال از عمر دولت می گذرد، می شود 
عملکردها، موفقیت ها و ناکامی های دولت را ارزیابی 

و طبق آن برنامه ریزی کرد.
وی افزود: همچنین با توجه به دوسالی که از عمر 
مجلس می گذرد، رفته رفته خروجی ها مشخص شده 
اســت که تا چه میزان مجلس فعلی توانسته مطالبات 
مردم را پاســخ داده و تا چه میــزان هم بر نارضایتی 
مردم دامن زده اســت و بر همین اساس اصلاح طلبان 
می توانند روی این موارد برنامه ریزی کرده و مردم را بر 
اساس برنامه ریزی های خود به حضور در انتخابات،  
دعوت کنند. مهم ترین مسئله اصلاح طلبان این است 
کــه باید فکری به حال حضــور نمایندگان خود در 
انتخابات داشــته باشند و این موضوع هم بستگی به 
این دارد که درون جبهه اصلاحات برای رفع موانع رد 

صلاحیت ها چه اقداماتی انجام شود.

قائم مقام دبیرکل حزب اعتماد ملی گفت: مهم ترین مسئله اصلاح طلبان این است که باید فکری به حال حضور نمایندگان خود در انتخابات 
داشته باشند و این موضوع هم بستگی به این دارد که درون جبهه اصلاحات برای رفع موانع رد صلاحیت ها چه اقداماتی انجام شود.

مهم ترین مسئله اصلاح طلبان این است که باید فکری به حال حضور نمایندگان 
خود در انتخابات داشــته باشند و این موضوع هم بستگی به این دارد که درون 
جبهه اصلاحــات برای رفع موانــع رد صلاحیت ها چه اقداماتی انجام شــود.

ســرویس سیاسی- نماینده مردم 
رشــت گفت: اخیــراً در رابطه با رئیس 
مجلس اتفاقــی رخ داد که اگر هم یک 
اشــتباه کوچکی بوده اســت تا این حد 
نباید در ســطح ملی و خارج از کشــور 

بلد و بزرگش می کردند.
جبار کوچکی نژاد ، درباره انتقاداتی 
که ایــن روزها به نماینــدگان مجلس 
شورای اسلامی می شود مبنی بر این که 
گفتــار و عملکرد برخــی از نمایندگان 
مجلس با یکدیگر یکســان نیست و مشــاهده می شود نمایندگان بر خلاف 
حرف های شــان عمل می کنند، گفت: قطعاً هر قوه ای که در نظام جمهوری 
اســلامی فعالیــت می کند گاهی اوقات عمکلردش دارای یکســری ایراد و 
اشــکال است؛ اما متاسفانه اخیراً برخی ها روی پروژ ه ای کار می کنند که این 

پروژه هدایت شده و برای زدن مجلس شورای اسلامی است.
این نماینده مجلس شــورای اســلامی خاطرنشان کرد: مجلس یازدهم 
مجلســی اســت که مقام معظم رهبری آن را انقلابی و بی نظیر خطاب کردند 
و امــروز برای این که این عنوان مقــام معظم رهبری را کمرنگ کنند با انواع 
تهمت ها نمایندگان و مجلس شورای اسلامی را مورد خطاب قرار می دهند، 
البته در بعضی مواقع هم متاســفانه خود همکاران نماینده دقت های لازم را 

انجام نمی دهند و به شایعات دامن می زنند.
وی تاکید کرد: معتقدم نمایندگان مجلس باید دقت کنند هر حرفی نزنند 
و اگر  حرفی هم می زنند به آن اعتقاد داشــته باشــند و  عمل کنند، مخصوصاً 
در ایــن اوضاع و احوال اقتصادی که مردم انتظار دارند نمایندگان در زندگی 
شــخصی خودشان به شعارها و تعهداتی که در زمان انتخابات دادند مبنی بر 
این که زندگی شخصی شــان را به مردم نزدیک می کنند جامعه عمل بپوشانند 

و از بیت المال و عناوین خودشان سوءاستفاده نکنند.
نماینده مردم رشــت در مجلس شــورای اســلامی با اشــاره به این که 
نمایندگان باید در گفتار و رفتارشــان دقت نظر داشــته باشند، اظهار داشت: 
گاهی اوقات مشــاهده می کنیم گفتار و رفتار نمایندگان در مسائل شخصی، 

اجتماعی و سیاسی یکی نیست که این رفتارها باید تصحیح شود.
وی با بیان این که امروز یک فضایی علیه مجلس یازدهم آغاز شده است، 
گفت: هر چقدر به فضای انتخابات مجلس دوازدهم نزدیک می شــویم، به 
اعتقاد من این فعالیت ها و تهمت زدن ها بیشتر می شود و معتقدم  سازمان های 
نظارتی و فرهنگی باید مراقب کســانی که تهمت و افترا می زنند و فضا را به 
یک نحوی درست کنند، باشند و از سوی دیگر هم نمایندگان گفتار و رفتار 

خودشان را هماهنگ کنند.
کوچکی نژاد درباره این که آیا مجلس ابزاری دارد تا نظارتی روی گفتار 
و عملکرد نمایندگان داشــته باشــد تا شاهد  چنین گلایه های از سوی افکار 
عمومی نباشیم، عنوان کرد: مجلس شورای اسلامی یک هیأتی دارد به عنوان 
» هیأت کنترل و نظارت بر رفتار نمایندگان« که اعضای آن باید فعال باشــند 
تذکرات و هشــدارهای  لازم را بدهنــد و خود نمایندگان هم خودکنترلی و 

خودنظارتی و دقت های بیشتری داشته باشند.
وی ادامه داد: عده ای که تهمت می زنند یک چیز کوچکی را بزرگ جلوه 
می دهند، مانند اتفاقی که اخیراً در رابطه با رئیس مجلس رخ داد، اگر هم یک 
اشــتباه کوچکی بوده اســت تا این حد نباید در سطح ملی و خارج از کشور 

بلُد و بزرگش می کردند.

ســرویس سیاسی- نماینده مردم 
نیشــابور در مجلس شــورای اسلامی 
گفت: طرح شــفافیت آرای نمایندگان 
منحصر به مجلس شــورای اســلامی 
اســت، در حالی که مطالبــه مردم این 

نیست که فقط مجلس شفاف باشد.
احســان ارکانی دربــاره آخرین 
وضعیت بررســی طرح شفافیت آرای 
نماینــدگان در مجلس، اظهار داشــت: 
طرح شفافیت آرای نمایندگان منحصر 
به مجلس شورای اسلامی است، در حالی که مطالبه مردم این نیست که فقط 

مجلس شورای اسلامی شفاف باشد.
وی با تاکید بر اینکه همه دستگاه ها باید شفاف شوند، گفت: برای مثال، 
موضوع آزادسازی واردات خودرو در مجلس تصویب شد و شورای نگهبان 
هم آن را تایید کرد، اما در مجمع تشخیص مصلحت نظام رد شد. هیچ کسی از 
مذاکرات مجمع تشخیص مصلحت نظام درباره واردات خودرو مطلع نیست 
و ما نمی دانیم که چه کسانی با این موضوع موافق و چه کسانی مخالف بودند.
نماینده مردم نیشابور در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: همچنین 
هیئت وزیران جلسات متعددی دارد که مردم از آن خبری ندارند. برای مثال، 
در هیئــت وزیــران درباره حذف ارز ترجیحی مذاکره می شــود، اما ما هیچ 

اطلاعاتی از این مذاکرات نداریم. 
اگر هیئت وزیران مصوب کرده است که ارز ترجیحی روغن حذف شود، 
درباره این موضوع رأی گیری شــده است، اما نمی دانیم که کدام وزیر موافق 

و کدام یک مخالف با این موضوع بوده اند.
ارکانی متذکر شــد: در طرح شــفافیت آرای نمایندگان فقط شــفافیت 
مجلس مطرح بود، اما طرح جدید موســوم به طرح شــفافیت قوای سه گانه 

جامع تر است و مجلس و سایر نهادها همگی باید شفاف شوند.
وی ادامه داد: برخی از افراد مخالف شفافیت سایر قوا هستند و می گویند 
که منظور ما از شــفافیت آن است که فقط مجلس باید شفاف شود و بقیه قوا 
نباید شفاف شوند. ما این موضوع را قبول نداریم و معتقدیم مجمع تشخیص 
مصلحت نظام، هیئت وزیران، شــورای انقلاب فرهنگی، شرکت ملی نفت و 
ســایر دستگاه ها باید صورت جلساتشان را در سایت خود بارگذاری کنند و 

متن مذاکرات آنان هم باید علنی باشد.
نماینده مردم نیشــابور در مجلس شــورای اســلامی با تاکید بر اینکه 
شــفافیت باید حداکثری باشــد، گفت: همین الان مذاکرات مجلس علنی و 

رأی نمایندگان هم مشخص است. 
جمعی از نمایندگان از همان ابتدا گفته بودند که شفافیت باید حداکثری 
باشــد و قرار بود این موضوع در کمیســیون آیین نامه داخلی مجلس شورای 
اســلامی مورد توجه قرار گیرد و در کنار شــفافیت مجلس، هیئت وزیران، 
مجمع تشخیص مصلحت نظام و شوراهای دیگر هم شفاف شود، اما طرحی 
که در کمیســیون آیین نامه داخلی مجلس بررســی شد، اینگونه نبود و در آن 

چیزی جز شفافیت نمایندگان وجود نداشت.
ارکانی اظهار داشت: الان مجلس شفاف ترین دستگاه است و مذاکرات 
نماینــدگان به صورت علنی پخش می شــود. همچنین بیش از ۱٠٠ نماینده 
مجلس هم در نامه ای به هیئت رئیســه اعلام کردند که می خواهند آرای آنان 
به صورت داوطلبانه اعلام شود. بر این اساس باید شفافیت در جاهایی اتفاق 

بیفتد که در پستوها تصمیم می گیرند.

کوچکی نژاد نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی:

نمایندگان باید مراقب گفتار 
و رفتارشان باشند

ارکانی نماینده مجلس:

  شفافیت نباید فقط مختص 
مجلس باشد

 

سرویس سیاسی-  نماینده مردم خرم آباد در 
مجلس، گفت: تذکر کتبی خطاب به وزیر ارتباطات 
ثبت کردم که چرا ســرعت اینترنت کم شده و حالا 
هم قیمت ها افزایش پیدا کرده اســت، ممکن است 
دست هایی وجود داشــته باشد در مدیریت میانی 
وزارت ارتباطات که بخواهند به این مســائل دامن 
بزننــد، با توجه به بقایایی کــه از دولت قبل وجود 
دارد و بخواهند کارشــکنی کنند، من این مساله را 

منتفی نمی دانم.
مهــرداد ویس کرمی نماینده مردم خرم آباد در 

رابطه با گرانی های اینترنت، گفت: امروزه خیلی از 
فعالیت های مردم در زمینه مشاغل شان و یا ارتباطات 
اجتماعــی و حتــی کارهای علمــی و پروژه های 
تحقیقاتی محققان و دانشگاه های ما در حوزه های 
مختلف بر بســتر فضای مجازی انجام می شــود و 
نیازمند اینترنت اســت. همینطور در شرکت های 
دانش بنیان نیز بســیاری از خدمات یا نیازهای این 

شرکت ها نیز به اینترنت وابسته است.
وی افزود: به هرحال کفه ترازوی فعالیت ها به 
سمت استفاده از اینترنت در حال سنگین شدن است 
و این مساله می طلبد که دولت در این قسمت اهتمام 
ویژه ای داشته باشــد. ویس کرمی ادامه داد: ما برای 
اقتصاد همانطور که معتقدیم باید راه ها و راه آهن و ... 
را گسترش دهیم تا حمل ونقل بهبود پیدا کرده و به 
رشد اقتصاد کمک کند، باید توجه کنیم که سرعت 
و کیفیت اینترنت هم حکم یک زیرساخت را برای 
بخش زیــادی از فعالیت های اقتصادی، فرهنگی، 
علمــی و ... کشــور دارد. بنابراین ما حتما این را به 
عنوان مطالبه از دولت محترم داریم و این مطرح شده 
است و به وزیر محترم هم گوشزد شده است که چرا 
این مســاله در حال رقم خوردن است. البته جا دارد 
که تاکید کنم این مساله گرانی هیچ ارتباطی به طرح 

موسوم به صیانت ندارد.
عضو کمیسیون مشترک طرح صیانت از فضای 

مجازی در پاسخ به اینکه »اینترنت در ماه های گذشته 
وضعیت خوبی نداشته است، در اسفند ماه همزمان 
با تصویب صیانت کند بوده و اکنون نیز گران شــده 
اســت«، عنوان کرد: اتفاقا من در آن زمان هم تذکر 
کتبی خطــاب به وزیر ارتباطات ثبت کردم که چرا 
سرعت اینترنت کم شده و حالا هم قیمت ها افزایش 
پیدا کرده اســت، ممکن اســت دست هایی وجود 
داشته باشد در مدیریت میانی وزارت ارتباطات که 
بخواهند به این مسائل دامن بزنند، با توجه به بقایایی 
که از دولت قبل وجود دارد و بخواهند کارشــکنی 
کنند، من این مساله را منتفی نمی دانم. وی ادامه داد: 
موضوع صیانت و یا تنظیم مقررات هنوز در مرحله 
قانون گذاری است و اصلا این طرح تصویب نشده 
اســت، باید ابتدا تصویب شود و از شورای نگهبان 
عبور کند بعد اجرایی شــود؛ این اتفاقات اخیر هیچ 
ارتباطی به صیانت ندارد مگر اینکه شیطنتی در جهت 
تحریک افکار عمومی باشد که قطعا این جرم است 
و حتما از مراجع ذی صلاح پیگیر این مساله خواهیم 
شــد. ویس کرمی خاطرنشان کرد: بنده و همکاران 
تذکراتی را به وزیر ارتباطات داشتیم و بازهم خواهیم 
داشت چه به صورت کتبی و چه به صورت شفاهی 
تا این مساله مشخص شود که چرا این میزان کندی 
یا ضعف وجود داشــته و اکنون این گرانی که مردم 

را اذیت می کند.

سرویس سیاسی- نماینده مردم قصر شیرین در 
مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه تعامل بین دولت و 
مجلس یک ضرورت است، گفت: روسای قوه مجریه 
و مقننه با تشــکیل کارگروهی از نخبگان و دلسوزان 

اولویت های کشور را تعیین کنند.
 شهریار حیدری در مورد تعامل دولت و مجلس 
اظهار داشت: قوای سه گانه منشا تصمیم گیری مسائل 
کلان کشور هســتند، مجلس به عنوان رکن اساسی 
تصمیم ساز در راس امور است و تصمیمات این نهاد 

تبدیل به قانون شده و توسط دولت عملیاتی می شود. 
نماینده مردم قصر شیرین خاطر نشان کرد: ساز و کار 
نظارتی مجلس بر دولت در چارچوب قانون مشخص 
است و از جایگاه قانونی و نظارتی هم باید هماهنگی 
بین دولت و مجلس باشد تا بتوان امورات کشور را به 
راحتی پیش برد. عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس با بیان اینکه تعیین اولویت های کشور 
بر اســاس توافق و تفاهم قوای مقننه و مجریه است، 
گفت: تعامل بین دولت و مجلس یک ضرورت است، 
اگر دولت تشــخیص دهد که موضوعی در اولویت 
اســت و نیاز به قانونگــذاری دارد، این قانون باید در 
مجلس تصویب شــود. حیدری اظهار داشت: امروز 
مشکل کشــور ضعف قانون نیســت چون از زمان 
مشــروطه تاکنون نزدیک به ۱۳ هزار قانون در کشور 
وجود دارد و این مســاله ملت و دولت را گرفتار کرده 
است، البته خیلی از این قوانین وجاهتی ندارد و بعضا 
برای رفع گرفتاری های اداری به آن اســتنناد می کنند. 
وی افزود: عدم اجرای قوانین توســط دســتگاه های 
اجرایی از مشــکلاتی اســت  که مردم با آن روبه رو 

هســتند، از تریبون مجلس پیشنهاد کردم که ماهیانه 
نشســت مشترکی بین دولت و مجلس  برای بررسی 
اولویت ها و مشــکلات کشور برگزار شود. نماینده 
مردم قصرشیرین بیان کرد: مجلس و دولت می  توانند 
بسیاری از مسائل و مشکلات اولویت دار مردم را حل 
و فصــل کنند، مجلس این آمادگی  را دارد و باید این 
عزم و اراده در دولت هم وجود داشته باشد تا یک تیم 

فنی مشترک  تشکیل شود. 
بایــد مجلس و دولت در ســایه تعامل و تفاهم 
امورات را اولویت گذاری کنند، اولویت امروز کشور 
توســعه زیر ساخت ها، توجه به مناطق محروم  و کم 
برخوردار و استفاده از ظرفیت های کشور است. عضو 
کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس 
گفت: روسای قوه مجریه و مقننه می توانند با تشکیل 
کارگروهی از نخبگان و دلسوزان اولویت های کشور 
را مشخص و با ارائه این اولویت ها در قالب لایحه یا 
طرح از ظرفیت های کشــور استفاده کنند. مسلما این 
هماهنگی و تعامل سازنده دولت و مجلس می تواند 

مشکلات معیشتی مردم را حل کند.

ویس کرمی نماینده  مجلس،:

ممکن است دست هایی در ماجرای کندی سرعت اینترنت و افزایش قیمت 
آن در کار باشد

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس:

کارگروهی برای تعیین اولویت های کشور تشکیل شود
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